
  

Geachte,

 

Naar aanleiding van uw brief aan de gemeenteraad, stuur ik u hierbij mijn reactie. 

Ik bedank u voor uw brief die u namens meerdere bewoners van de Essenburgbuurt heeft 

gestuurd waarin zorgen worden geuit over het Oranjebitter festival in het Roel 

Langerakpark.   

 

In reactie op uw brief wil ik ingaan op de door u genoemde punten van zorg en overlast en 

ik informeer u graag over wat u wanneer van de gemeente kunt verwachten.  

 

Festivals in parken 

Graag wil ik benadrukken dat het gebruik van parken voor evenementen binnen de door 

het college en de gemeenteraad vastgestelde kaders plaatsvindt. Deze kaders zijn 

vastgelegd in de bestemmingsplannen, het B/C evenementenoverzicht (waardoor u in 

november al een beeld heeft over wat u in de buurt kunt verwachten aan evenementen) en 

de locatieprofielen (met daarin rust- en hersteltijden). De locatieprofielen zijn voorgelegd 

aan gebieds- commissies, wijkraden en wijkcomités. De ingebrachte adviezen vanuit de 

gebieden zijn hierbij zoveel mogelijk ingepast.  

 

De vastgestelde kaders bieden ruimte voor zowel organisatoren als bewoners, waarbij we 

streven naar een balans tussen levendigheid en leefbaarheid die recht doet aan alle 

betrokken partijen. 

 

Datum opbouw 

Voorafgaand aan het Oranjebitter festival heeft tussen organisator en de toezichthouder 

van Stadsbeheer overleg plaatsgevonden. En is afgestemd dat de organisator, ter 

bescherming van de ondergrond, met de voorbereidende werkzaamheden voor de 

opbouw start op 20 april. Er heeft een voorschouw van het terrein plaatsgevonden en 

inmiddels is de naschouw ook afgerond. Stadsbeheer zal de ondergrond herstellen daar 

waar extra aandacht en zorg nodig is.  
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Rust-/herstelperiode 

U maakt zich zorgen om de gevolgen van evenementen en u noemt het vertrappen van het 

gras en het beschadigen van groen groei in het park. In het locatieprofiel van het Roel 

Langerakpark is een rustperiode van 2 weken en een herstelperiode van 3 weken 

opgenomen ter herstel van het gras. En de ondergrond van het park is geschikt gemaakt 

voor evenementen. Met een organisator van een evenement worden ook altijd afspraken 

gemaakt over hoe om te gaan met het terrein, zeker als het gaat om onze groene 

buitenruimte.  

 

Ondanks de gestelde kaders en de ondergrond die geschikt is gemaakt voor evenementen 

kan een evenement in een park altijd wat met het gras doen, hoe goed daarvoor ook 

afspraken over worden gemaakt. Afhankelijk van het weer diezelfde dag of periode 

voorafgaand aan het evenement, kunnen deze gebruikerssporen meer of minder zijn. Dit is 

onvermijdelijk en het gras herstelt binnen het seizoen binnen enkele weken. Buiten het 

seizoen duurt herstel soms iets langer.  

 

Geluidsoverlast 

Evenementen organisatoren krijgen strikte geluidsvoorschriften mee waar zij zich aan 

dienen te houden. Ten tijde van het evenement wordt door de DCMR continu gemonitord 

of de organisatie zich aan deze geluidsnormen houdt. Wanneer het geluid te hard is krijgt 

de organisatie direct te horen dat het volume omlaag moet. Dit sluit helaas niet uit dat er 

toch enige mate van overlast kan worden ervaren, mede afhankelijk van de windrichting.  

 

Evaluatie 

De gehele vergunningenprocedure inclusief uitvoering van het evenement Oranjebitter 

wordt binnenkort geëvalueerd met de organisatie en adviespartners. Mocht er iets niet 

naar wens zijn verlopen tijdens het evenement, kunt u dit via de wijkraad laten weten. Uw 

opmerkingen worden dan meegenomen in de evaluatie. 

 

Ik hoop met bovenstaande een antwoord te hebben gegeven op uw vragen. Als stad 

hebben we aandacht voor ieders belangen en zoeken we naar een juiste balans.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 

 

 

Said Kasmi 
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